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VÍCTOR IRIARTE «Busco canviar les coses a través de la
política»
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PER ARNAU COLOMINAS
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En Víctor és monitor d'esquí i gerent d'una empresa de pintura, mogut des de sempre pel món de
l'associacionisme té 41 anys, i dues nenes bessones.

–Com i quan es posa al món de la política?

–El 2007 començo a militar al PS perquè no m'agrada com va el país a nivell social i polític. Per a mi és un
projecte a llarg termini, conscient que m'he de preparar i formar per poder un dia optar a entrar al Consell

–Un referent polític d'Andorra?

–Sempre he tingut com a referent l'Esteve López, un home molt sincer i molt d'esquerres.

–Un de fora?

–M'agrada molt l'Oriol Junqueras.És un polític entenedor, que fuig de tecnicismes que sovint en política serveixen
per demostrar estar per sobre dels demès. Ell no és així i és molt proper al ciutadà. A nivell més internacional,
Nelson Mandela.
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–Un company de files en el que confiï molt?

–Franz Armengol.

–Què li ha donat la política?

–No busco que em doni res la política. El que busco és canviar les coses a través de la política i em sento
reconfortat només de pensar que ho estic intentant.

–Què li ha tret?

–Hores de família. És una cosa que des de fora no es veu però en treu molt. Però quan una cosa la fas perquè
t'agrada, no et sap greu!

–Perquè el PS i no una altra formació?

– Jo sóc d'esquerres, amb ideologia progressista i crec que la societat ha de ser més justa i l'únic partit amb el
que em podia identificar era el PS.

–Creu en aquesta Andorra?

–Molt, i m'hi veig obligat perquè tinc dues filles. Penso que l'Andorra que vaig veure de nen m'agrada més que
aquesta, allà tothom tenia feina, no es veia dificultats a les famílies, etc. Vull que les meves filles puguin viure
com jo i per tant crec en aquesta Andorra i sobretot amb la gent que té.

–Què treballarà per canviar si arriba al Consell General?

–Recuperar l'estat del benestar. Considero que l'estem perdent, perdem els drets socials i les llibertats.

–Amb quins valors del seu partit se sent més identificat?

– La lluita per defensar les persones. No els interessos sinó les persones.

–Què vol canviar de la seva parròquia?

–Coses puntuals com els accessos a Arcalís. El motor més important d'Andorra és la neu i crec que s'ha
d'apostar des del Consell per millorar totes les estacions, independentment que jo representés Ordino dins el
Consell. Hem d'intentar que la gent no es quedi a esquiar al Prepirineu.

–És esportista?

–Cada cop menys, però molt. He jugat 15 anys a rugbi i em dedico a ensenyar a esquiar.

–Quina música li agrada?

–La que entenc: Els Catarres, Sopa de Cabra o música cubana.

–De què viu?

–Sóc monitor d'esquí durant l'hivern i a l'estiu treballo en una empresa de pintura. Podríem dir que visc meitat
d'una cosa, meitat de l'altre.

Per a més informació consulti l'edició en paper.
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